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PROTOKÓŁ  Nr  VII/27/2004 

z posiedzenia Komisji  Gospodarki Komunalnej i Ekologii 
w dniu 19 października 2004r. 

 
 
 
 
Miejsce posiedzenia:  sala nr 128. 
Czas trwania posiedzenia:  godz. 15.00 – 17.00 
 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście zgodnie z 
załączonymi listami obecności. 
 
 
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z posiedzeń komisji w dniach:  31 sierpnia 2004r. i             

29 września 2004r. 
4. Zabezpieczenie dostaw energii elektrycznej i gazu w mieście.  
 

- projekt uchwały w sprawie założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe na obszarze miasta Jastrzębie Zdrój, 

 
5. Sprawy bieżące. 
 

- projekt uchwały w sprawie zmian budżetu na 2004 rok, 
 

- projekt uchwały w sprawie zmiany  „Wieloletniego Programu Inwestycyjnego 
Miasta Jastrzębie Zdrój na lata 2004 – 2008”, 

 
- projekt uchwały w sprawie Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Miasta Jastrzębia Zdroju terenu położonego przy ul. 
Wodzisławskiej określonego w załączniku graficznym nr 1, 

 
- projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na realizację 

wyodrębnionych zadań publicznych innych niż określone w ustawie z dnia     
24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 
sposobu rozliczania dotacji oraz trybu kontroli wykonywania zleconego 
zadania, 

 
- projekt uchwały w sprawie udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 
zabytków nie stanowiących własności miasta, 
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- projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII Nr XVII/344/2004 Rady 
Miasta z dnia 26 lutego 2004r. dotyczącej ustalenia stawek opłat za zajęcie 
pasa drogowego dróg publicznych w granicach miasta Jastrzębia Zdrój,

- projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi p. ***,

- projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi p. ***,

- protokół końcowy z pracy zespołu roboczego powołanego dn. 1.04.2004r.  w 
celu wypracowania koncepcji przebudowy targowiska przy ul. Arki Bożka,

- pismo dot. problemów bezdomnych psów i kotów, zgłoszonego przez Pana ***, 
na posiedzenie komisji w dn. 31.08.2004r.

6. Wolne głosy i wnioski.
7. Zakończenie posiedzenia.

Ad.  1 

Otwarcia posiedzenia dokonał przewodniczący komisji, który powitał zebranych. 

Ad.  2 

Porządek obrad komisji został przyjęty głosami:  za – 5, przeciw – 0, wstrzymujące 
się – 0. 

Mieczysław Osika 
- Proszę, aby w punkcie  -  wolne głosy i wnioski ująć informację dot. przebiegu

rejestracji pojazdów  w urzędzie.

Sławomir Lis 
- Proponuję, aby protokoły komisji przyjmowane były na końcu posiedzenia

komisji.

Komisja przyjęła głosami:  za – 4, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0 powyższe 
propozycje. 
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Ad.  3 

Protokoły z posiedzeń komisji zostały przyjęte głosami: 

- z dnia  31 sierpnia 2004r. głosami:  za – 3, przeciw – 0,
wstrzymujące się – 1,

- z dnia 29 września 2004r. głosami:  za – 2, przeciw – 0,
wstrzymujące się – 2.

Ad.  4 

ZABEZPIECZENIE  DOSTAW  ENERGII  ELEKTRYCZNEJ  I  GAZU  W  MIEŚCIE. 

- projekt uchwały w sprawie założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię
elektryczną i paliwa gazowe na obszarze miasta Jastrzębie Zdrój,

Przedstawiciele  firmy  „Energoekspert”   z Katowic -  Józef Bogalecki i Piotr Krogulec 
zapoznali zebranych z informacją dot. projektu założeń do planu zaopatrzenia w 
ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe na obszarze miasta Jastrzębie Zdrój w 
zakresie:   

- projektu założeń, część ogólna,
- charakterystyki miasta Jastrzębie Zdrój,
- systemu zaopatrzenia w energię cieplną,
- systemu zaopatrzenia w energię elektryczną,
- systemu zaopatrzenia w paliwa gazowe,
- przewidywanych zmian zapotrzebowania na nośniki energii,
- przedsięwzięć racjonalizujących użytkowanie ciepła, energii elektrycznej i

paliw gazowych,
- możliwości wykorzystania istniejących nadwyżek i lokalnych zasobów paliw i

energii,
- stanu zanieczyszczenia środowiska systemami energetycznymi,
- wytycznych dla działań przyszłościowych miasta,
- oceny planów rozwojowych przedsiębiorstw energetycznych,
- współpracy z gminami sąsiednimi.
- wniosków końcowych.

Projekt założeń do planu zaopatrzenia stanowi załącznik do uchwały w protokole 
sesji z października 2004r. 

Wyciąg z projektu założeń do w/w planu  zawierający najważniejsze  informacje 
stanowi załącznik do protokołu komisji.  
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Sławomir Lis 

- Dziękuję za informację.  Materiał jest obszerny i jest do wglądu w biurze rady 
miasta.  Na posiedzenie zostali również zaproszeni przedstawiciele gazowni i 
energetyki. 

 
 
Cecylia Kłosok  -   Górnośląski Zakład Elektroenergetyczny 

- Sieci mamy rozbudowane, są rezerwy. Sieci są w miarę nowe i w tym regionie 
jest do nich dobry dostęp.  W swoich zasobach mamy sieci z różnych lat, które 
są stopniowo modernizowane.  

 
 
Przedstawiciel  -  GZE  

- W rejonie Szeroka – Borynia planowany jest remont sieci. Przy ul. 
Wielkopolskiej i Wrocławskiej zostały wymienione kable, co poprawi zasilanie 
na osiedlach.  W kierunku Bzia i Moszcznicy pociągnięta została nowa linia. 
Wyremontowana została też reszta obrzeży miasta.  

 
 
Przedstawiciel GZE 

- Podłączenia do sieci są w ciągu 14 dni i pomagamy klientom w realizacji 
umów. 

 
  
Mieczysław Osika 

- W informacji jest stwierdzenie, że program gwarantuje bezpieczeństwo 
dostaw. Jakie środki będą potrzebne do realizacji programu, czy nie należy 
tego w nim ująć ?  Niektóre z linii wymagają jeszcze modernizacji, a to sa 
koszty.  W jakim zakresie decyzję podejmuje firma, a w jakim mogłoby pomóc 
miasto ?  Za przesył ciepła są różne ceny. Czy program nie przewiduje 
połączenia firm, aby ciepło było tańsze ? 

 
 
Sławomir Lis 

- Wcześniej była o tym mowa. 
 
 
Cecylia Kłosok 

- Na razie sieć wymienia zakład i nie ma takiej potrzeby.  
 
 
Janusz Pankiewicz 

- Czy jest rezerwa w zasilaniu w przypadku wystąpienia awarii, żeby 
mieszkańcy mieli prąd ? 

 
 
Przedstawiciel GZE 

- Jest możliwość zasilania. Jednak w przypadku awarii na stacji, nie zawsze jest 
możliwość utrzymania zasilania na wysokim napięciu. 
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Janusz Pankiewicz 

- Są też możliwości dodatkowego zabezpieczenia , aby  tych przerw nie było. 
 
 
Mieczysław Osika 

- Był okres, ze zakład i miasto nie mogli dojść do porozumienia co do terenu 
strefy ekonomicznej w Bziu. 

 
 
Cecylia Kłosok 

- Przeprowadzono remont, była wymiana sieci, ale dodatkowego zużycia energii 
nie ma.  Miały powstać nowe zakłady, ale dotąd nic nie ma.  Na tereny 
Ruptawa nikt się nie zgłasza. Musi być umowa przyłączeniowa. Są rezerwy 
energii.  

 
  
Maria Pilarska   -  naczeln. Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 

- Firma  „Energoekspert” miała uwagi do ciągłości dostaw. 
 
 
Przedstawiciele GZE 

- Dużo już zrobiono. Uwagi nie dotarły do nas.  
 
 
Maria Pilarska 

- Do nas dotarły i była propozycja spotkania.  
 
 
Sławomir Lis 

- Dziękuję przedstawicielom zakładu za informacje. 
 
 
Przedstawiciel firmy  „Energoekspert” 

- Bezpieczeństwo zasilania zostało wskazane w projekcie.  Źródła ciepła są 
własnością  firmy SEJ Jastrzębie.  Właścicielem sieci  jest Przedsiębiorstwo 
Energetyki Cieplnej. Mieszkańcy miasta mają dwie stawki opłat bowiem ciepło 
jest z dwóch różnych elektrociepłowni na terenie miasta.  

 
 
Maria Pilarska  

- Mieszkańców interesuje za co płacą.  
 
 
Mieczysław Osika 

- Sadziłem, że we wniosku końcowym będzie wskazane, co jest z korzyścią dla 
mieszkańców miasta. 
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Przedstawiciel  GZE 

- Zgodnie z prawem energetycznym każda inwestycja musi sama się spłacić. 
 
 
Piotr  Paszenda 

- Na sołectwach ciągnęliśmy sieć gazową, a teraz nikt do dziś nie ma, bo nikt 
przy tych cenach nie będzie opalał gazem.  Płaciliśmy firmie za materiał i 
pracę. 

 
 
Sławomir Lis 

- Dziękujemy przedstawicielom firmy za informację.  
 
 
 
P r z e r w a  godz. 16.20 – 16.30 
    
 
 
 
Komisja zapoznała się z  projektem uchwały w sprawie założeń do planu 
zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe na obszarze miasta 
Jastrzębie Zdrój i zaopiniowała pozytywnie głosami:  za – 4, przeciw – 0, 
wstrzymujące się – 0. 
 
 
 
 
Ad.  5 
 
SPRAWY  BIEŻĄCE. 
 
 
Komisja zapoznała się z  projektem uchwały w sprawie zmian budżetu na 2004 rok i 
zaopiniowała pozytywnie głosami:  za – 4, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0.  
 
 
 
Komisja zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmiany  „Wieloletniego 
Programu Inwestycyjnego Miasta Jastrzębie Zdrój na lata 2004 – 2008” i 
zaopiniowała pozytywnie głosami:  za – 4, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
 
 
Komisja zapoznała się z projektem uchwały w sprawie Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Jastrzębia Zdroju terenu położonego przy 
ul. Wodzisławskiej określonego w załączniku graficznym nr 1 i zaopiniowała 
pozytywnie głosami:  za – 4, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
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Komisja zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na 
realizację wyodrębnionych zadań publicznych innych niż określone w ustawie z dnia     
24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, sposobu 
rozliczania dotacji oraz trybu kontroli wykonywania zleconego zadania została 
przyjęta głosami:  za – 4, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
 
 
Komisja zapoznała się z projektem uchwały w sprawie udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 
rejestru zabytków nie stanowiących własności miasta i zaopiniowała pozytywnie 
głosami:  za – 4, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
 
 
Komisja zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII Nr 
XVII/344/2004 Rady Miasta z dnia 26 lutego 2004r. dotyczącej ustalenia stawek opłat 
za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych w granicach miasta Jastrzębia Zdrój i 
zaopiniowała pozytywnie głosami:  za – 4, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
 
 
Komisja zapoznała się z projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi p. 
Rajmunda Pollaka. 
 
Wyjaśnienia do projektu uchwały udzielił II Z-ca Prezydenta Miasta Franciszek Piksa.  
 
 
Mieczysław Osika 

- Kwestia zachowania procedury. Czy list był zarejestrowany w kancelarii, czy 
dostali go tylko radni ?  Jak to wygląda od strony technicznej ? Wychodzi na 
to, że nie było odpowiedzi na list.  

 
  
Sławomir Lis 

- Mam podobne pytanie.  Z treści uzasadnienia nie wynika w jaki sposób 
złożono pismo.  Czy zostało skierowane do prezydenta, czy złożone w 
kancelarii urzędu ?   Na pismo należy odpowiedzieć. To jest zapisane w 
kodeksie postępowania administracyjnego.  Czy wpłynęło to do komisji ? 
Jeżeli tak to popełniono błąd, a jak nie  to skarga jest bezprzedmiotowa.  

 
 
Krzysztof Gadowski  I Z-ca Prezydenta Miasta 

- Mamy tu do czynienia z listem otwartym  i odpowiedź była udzielona przez 
prezydenta na sesji, gdzie poinformował obecnych.  Każda skarga jest ujęta w 
rejestrze skarg, który jest przedmiotem kontroli.  Jest to ustawowo określone 
jak ma funkcjonować.  Nie odbywa się to dowolnie.  Na sesji  odniesiono się 
do tej sprawy.  
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Sławomir Lis 

- Procedura została zachowana  bowiem przewodniczący rady i prezydent 
ustosunkowali się w swoich wystąpieniach na sesji.  

 
 
Maria Pilarska 

- Nie zarejestrowano jako skargi bo uznano, że to jest list otwarty.  
 
 
Janusz Pankiewicz 

- Skoro publicznie pan przewodniczący rady odczytał pismo, to również 
publicznie odpowiedział prezydent.  

 
 
Mieczysław Osika 

- W liście pan Tarasiewicz napisał, że pismo złożył 20 maja. 
 
 
Krzysztof  Gadowski 

- Odpowiedź była udzielona na sesji.  
 
 
Sławomir Lis 

- Na liście otwartym jest pieczątka kancelarii ogólnej. Wtedy trzeba 
odpowiedzieć pisemnie. 

 
  
Krzysztof Gadowski 

- Odpowiedź odnośnie tego została udzielona na sesji.  
 
 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie głosami:  za – 1, przeciw – 0, wstrzymujące się – 
3 projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi p. Rajmunda Pollaka. 
 
 
 
 
Komisja zapoznała się z projektem uchwały w sprawie  projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi p. Janusza Tarasiewicza. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie głosami:  za – 1, przeciw – 0, wstrzymujące się – 
3  powyższy projekt uchwały. 
 
 
 
Komisja przyjęła do wiadomości  protokół końcowy z pracy zespołu roboczego 
powołanego dn. 1.04.2004r.  w celu wypracowania koncepcji przebudowy targowiska 
przy ul. Arki Bożka. 
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Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
 
Komisja zapoznała się z pismem dot. problemu bezdomnych psów i kotów, 
zgłoszonego przez Pana *** zam. ******************* na posiedzenie komisji w dn. 
31.08.2004r. 
 
Pismo stanowi załącznik do protokołu.  
 
 
 
Mieczysław Osika 

- Psy biegają dalej.  Robi się już z tego problem społeczny.  Dwie osoby zostały 
pogryzione. Na dziś nie widzę skutecznego rozwiązania tego problemu.  
Problemem staje się zanieczyszczenie ulic i trawników. Problem pozostanie 
nadal.  

 
   
 
 
Ad.  6 
 
WOLNE  GŁOSY  I  WNIOSKI. 
 
Sławomir Lis 

- W dzisiejszym porządku posiedzenia przyjęliśmy udzielenie informacji dot. 
rejestrowania pojazdów.  Są z tym problemy na terenie całego kraju. Jak to 
wygląda w Jastrzębiu ? 

 
  
Krzysztof Gadowski 

- Były problemy na terenie kraju.  Doszły dodatkowe problemy związane z 
nasileniem przywozu aut z Unii Europejskiej.  U nas nie jest tak źle. Nie było 
większych problemów z zarejestrowaniem samochodu.  

 
 
Stanisława Młynarczyk  -  Wydz. Komunikacji 

- Od 16 września br. weszliśmy do rejestru  -  Centralnej Ewidencji Pojazdów i 
Kierowców.  W urzędzie na sali obsługi interesantów jest dodatkowe 
stanowisko. Chcieliśmy rozwiązać problem ewentualnych kolejek.  Na razie 
nie ma większych problemów.  Gotowe dokumenty wydajemy w budynku B w 
pokoju 013. To rozładowywuje w pewnym stopniu problem kolejek.  
Pracownicy byli przeszkoleni odnośnie obsługi systemu w Bielsku. Na terenie 
kraju były różne problemy z rejestracją.  Od dnia 01 października zmienione 
zostały druki dowodów rejestracyjnych oraz cena z 30 zł na 48 zł.  Dowody te 
są zgodne z dyrektywami Unii Europejskiej. Nie ma potrzeby wymiany 
poprzednich ważnych dowodów.  
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Mieczysław Osika 

- U nas nie było większych problemów.  Czy system o nazwie  „Pojazd”  będzie 
współpracował z rejestrem Centralnej Ewidencji Pojazdów i Kierowców ? 

 
 
Stanisława Młynarska 

- Współpracują ze sobą bo do rejestru CEPiK przekazujemy informacje o 
pojeździe.  

 
 
Sławomir Lis 

- Dziękujemy za informację. 
 
 
 
 
Ad.  7 
 
Przewodniczący komisji podziękował zebranym za przybycie i zakończył obrady. 
 
 
 

 
Przewodniczący Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Ekologii 
 

                                                                                             Sławomir  Lis 
 
 
Protokołowała 
Alicja  Trocka 
 
 
 
 


